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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"Hogyan alakul a TISZK-ek jövője?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Szűcs Erika szociális és munkaügyi miniszterhez . A kérdésre írásban várom
válaszát .

Tisztelt Miniszter Asszony!

A Területi Integrált Szakképző Központok fontos bázisai lehetnek az eszközigényes korszer ű
szakképzésnek . Ugyanakkor számos tisztázatlanság övezi a jelenüket és jövőjüket. Mindezen
túl is tájékoztatását kérem, hogy áll a TISZK-ek hálózatának megteremtése .

1. A kormány új TISZK-ek megteremtését vette tervbe a kormányprogramban . Hány
TISZK működik jelenleg? Ebből hány jött létre egy meglév ő intézmény bázisán és
hány új épületben?

2. Hogyan oszlanak meg az intézmények fenntartó szerint?

3. Milyen a TISZK-ek területi megoszlása? Vizsgálták-e a TISZK-e k
megközelíthetőségét, a közlekedés állapotát a térségben?

4. Terveznek-e kollégiumokat létrehozni a TISZK-ek mellé? Ha igen, hogy áll ezek
ügye?

5. Hogyan áll a TISZK-ek fejlesztése, felszerelése ?

6. Milyen módon zajlik a TISZK-ek szakmai profiljának kialakítása, összehangolása, a
munkaerő-piaci szükségletek felmérése?

7. Milyen módon valósul meg a több régiót kiszolgáló TISZK-ek profiljának kialakítása?



8 . Milyen módon történik a TISZK-ek oktatói hátterének biztosítása?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2008 . december 20 .
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